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~ Styrelsemöte 241015 .. -
Protokoll 

Datum: 241015 
Plats: L116 
Tid: 8:00-10:00 
Närvarande: Axel Stenmalm Wolke, Rickard Berg, Johanna Engner, Rasmus Bergholtz, 

Marcel Sarwari, Sofja Millelander, Sebastian Malki, Sandy Segura 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

2. Val av justerare 
Styrelsen väljer Rickard Berg till justerare. 

3. Fastställande av daeordnineen 

Styrelsen fastställer dagordningen. 

4. Föregående protokoll 
Ordföranden går igenom föregående protokoll . 

5. Styrelsens välmående 

Ordföranden frågar om välmåendet och arbetsbelastningen i styrelsen. Styrelsen 

diskuterar . 

6. Sekreterare 
i. ton 

Sekreteraren inf orm er ar om uthämtad post. 

ö. Städnine 

Sekreteraren informerar om att storstädningen av kontoret behöver ske. 

Styrelsen diskuterar. 

Aktivitetsansvarig ansluter till mötet. 

Styrelsen beslutar genom acklamation om storstädning av kontoret den 2 

november. 
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'ii I • Inköp 
Sekreteraren infonnerar om inköp. Styrelsen diskuterar. 

iv. Övrigt 

7. Marknadsforingsansvarig 
i. Utskott 

ii. 

iii. 

Marknadsföringsansvarig informerar om utskottsansökningar som har kommit 

in. Styrelsen diskuterar . 

Näringslivsansvarig ansluter till mötet. 

Styrelsen beslutar genom acklamation om att tillsätta tre utskottsledamöter till 

marknadsföringsutskottet. 

Utskottetfoto2raferin2 (+ hemsidan) 
Marknadsföringsansvarig informerar om utskottsfotografering och hemsidan. 

Styrelsen diskuterar. 

Polky 
Marknadsföringsansvarig och sekreteraren redovisar ett reviderat förslag av ett 

förslag på ny policy som presenterats under tidigare sammanträde. Styrelsen 

diskuterar. 

iv. Foto2raferin2 på event 

v. 

Marknadsföringsansvarig ställer frågan om hur fotografering ska ske under 

event. Styrelsen diskuterar . 

Styrelsen beslutar genom acklamation om subventionering och platsgaranti för 

en person från marknadsföringsutskottet på samma premisser som ledamöter 

av eventutskottet gällande subventionering och deltagande under studiesociala 

evenemang. 

övrigt 

8. Studiesocialt ansvarig 
i. Övri&f 

Styrelsen diskuterar sittningen som ska arrangeras i samråd med Juridicum 

med anledning av jubileumsåret. 

Studiesocialt ansvarig informerar om avhopp från eventutskottet. 

Styrelsen diskuterar jubileumssittningen som varit. 
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Studiesocialt ansvarig ställer frågan gällande budget. Styrelsen diskuterar. 

9. Aktivitetsansvari& 
i. övrigt 

Aktivitetsansvarig informerar om transport till Åie. 

Aktivitetsansvarig informerar om idrottsevenemang och planering. Styrelsen 

diskuterar . 

Aktivitetsansvarig informerar om kontakt med möjlig sponsor. Styrelsen 

diskuterar . 

10. Ekonomiansvarig 
i. övrigt 

11. Närin&slivsansvari& 
i. ÖVri&f 

Näringslivsansvarig informerar om ett samarbetsavtal som löpt ut. 

Näringslivsansvarig informerar om möte med anledning av Svenska Juridiska 

Mästerskapen [SJM]. 

12. Utbildninisansvarie RI! 
i. Övriet 

13. Utbildninisansvari& JP 
i. övrigt 

14. JURO 

Utbildningsansvarig JP informerar om utskottsarbete. 

Utbildningsansvarig JP informerar om planeringen av diplomeringsceremonin 

JP. 

i. Övri&t 
Utbildningsansvarig JP informerar om en resa till Uppsala med anledning av 

JURO-möte. 

15. Ordförande och vice ordförande 

i. ÖJAS 
Ordföranden informerar om möte som varit med alumniföreningen [ÖJAS]. 

Ordföranden informerar om att ÖJAS:s kommer delta under 

diplomeringsceremoninema. Styrelsen diskuterar och är både positiva och 
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negativa till forfrågan gällande att JF Örebro ska bemanna en monter åt ÖJAS 

i samband med diplomeringsceremonin och anser att det bättre lämpar sig om 

deltagandet sker i samråd med representanter från ÖJAS. 

Ordföranden och vice ordförande infonnerar om ett intresse från ÖJAS att 

delta under större sittningar. Styrelsen diskuterar och ställer sig positiva till att 

ÖJAS deltar på vissa evenemang. 

Ordföranden får i uppgift att fönnedla styrelsens åsikter till ÖJAS. 

ii. Deadlines infOr föreninesstämma 
Vice ordförande informerar om deadlines inför föreningsstämman. 

Aktivitetsansvarig tar upp frågan om möjligheten till digital omröstning for att 

effektivisera föreningsstämman. Styrelsen ställer sig positiva till att vidare 

undersöka möjligheten. 

iii. Övriet 

16. ÖVri&t 
Aktivitetsansvarig informerar om inköp av nya styrelsetröjor. Vidare diskussion och 

beslut bordläggs. 

Marknadsföringsansvarig informerar om styrelsebild. 

17. Kommande sammanträde 
Nästkommande sammanträde bestäms till den 22 oktober kl. 15.15 . 

18. Mötet avslutas 
Ordföranden avslutar mötet. 

Sekreterare 
Johanna Engner 
~ ~--

< w=·· 
Justerare 

Axel ,._,,.,..,Jc~•:..i,µ---n--;--: 

Justerare 
Rickard Berg 
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